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Düzeltme Notu / Corrigendum Note / تصحيحية  ملاحظة : 

Dergimizin 2019 yılına ait, Cilt 48 Sayı 48’de, 545–566 sayfa aralığında yayımlanan “‘Lügavî İbdâl ve İlk 
Dönem Arap Lehçelerinin Üzerindeki Etkisi” başlıklı araştırma makalesinin ilk sayfasına daha önce 
sehven eklenmemiş olan aşağıdaki Etik Beyan, sorumlu yazarın talebi üzerine eklenmiştir. 

 

The following Ethical Statement, which was not added by mistake before, was added to the first page of 
the research article titled ‘'Lügavî Ibdâl and its Effect on Early Arabic Dialects” published in Volume 48, 
Issue 48, pages 545-566 of our journal in 2019, upon the request of the responsible author. 

 

للهجات العربية القديمة“ أُضيف البيان الأخلاقي التالي، الذي لم يُضَفْ خطأً من قبل، إلى الصفحة الأولى من مقال البحث المعنون ”الإبدال اللغوي وأثره على ا
كت. تم إعداد هذه الدراسة : ”أجريت هذه الدراسة تحت إشراف الدكتور لي2019من مجلتنا عام    566-545، الصفحات  48، العدد  48المنشور في المجلد  

تحت إشراف الأستاذ الدكتور    26.06.2019بناء على رسالة ماجستير بعنوان ”اللهجات العربية في العصر الجاهلي وبعض الملامح الصوتية“ أنجزت بتاريخ  
 (.2019إيسلال أرسلان )رسالة ماجستير، جامعة هيت، تشوروم، تركيا، 

* Etik Beyan/Ethical Statement: Bu çalışma Dr. Öğr. Üyesi İclal ARSLAN danışmanlığında 26.06.2019 tarihinde 
tamamlanan “Câhiliye Dönemi Arap Lehçeleri ve Bazı Fonetik Özellikleri” başlıklı yüksek lisans tezi esas alınarak 
hazırlanmıştır (Yüksek Lisans Tezi, Hitit Üniversitesi, Çorum, Türkiye, 2019). / This article is extracted from my 
master thesis dissertation entitled “Arabic Dialects in Jahili Times and Its Phonetic Features”, supervised by 
Assistant Professor İclal ARSLAN (Master’s Thesis, Hitit University, Çorum, Turkey, 2019). 
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